

خدمه النقل عرب القارب

B O A T T R A N S F E R S



We offer a complimentary water transfer for all our guests to and from the island. This service operates daily and must be booked 24 hours in advance. Please note that the water transfer schedule is subject to weather conditions and coastguard approval.

نوفر خدمة نقل عرب القوارب مجانية لجميع الزنلاء من اجلزيرة
والبها. تعمل هذه اخدمه يوميا ويجب حجزها قبل 24
ساعة. يريج مالحظة أن جدول خدمة النقل عرب لقوارب
خاضعه لظروف الطقس وموافقة خفر
السواحل.



أمسح رمز الاستجابة السريع لتزنييل تطبيق أنانتارا
Scan the QR code to download
our Anantara mobile app.

املوا عيد SCHEDULE

جبل الظنه JEBEL DHANNA JETTY PORT	جزيره صري بين ياس SIR BANI YAS ISLAND JETTY PORT	ملاحظات REMARKS
12.00 noon	9.00 am	يومياً Daily
3.00 pm	1.00 pm	
6.00 pm	4.00 pm	
11.00 pm	8.00 pm	

The resorts are located 8 kilometers off the coast of Abu Dhabi which is a 20-minute journey by boat from Jebel Dhanna Jetty Port. Please provide us with your estimated arrival and departure details at least 24 hours in advance to ensure timely bookings for [your combined speedboat transfers](#).

تقع املنتجات عدل بعد 8 كيلومترات من ساحل أبوظيب وبه رحلة 20 دقيقة بالقرب من ميناء جبل الظنه للمراكب الصغرية. يريج تزويدنا بتفاصيل وصولك التقديري ورحلة املاغادرة قبل 24 ساعة عدل اللل لضمان احلجوزات يف الوقت املناسب لعمليات النقل بالقرب الرسيغ.

For bookings, please contact:

Desert Island Resort & Spa by Anantara

+971 2 801 5400 | fodirs@anantara.com

Anantara Al Yamm Villa Resort

+971 2 801 4200 | fo.alyamm@anantara.com

Anantara Al Sahel Villa Resort

+971 2 801 4300 | fo_alsahel@anantara.com

للحجز يريج التواصل معنا عدل:

منتجع وسبا جزر الصحراء بإدارة أنانتارا

fodirs@anantara.com | +971 2 801 5400

منتجع أنانتارا فلل اليم جزيرة صري بين ياس

fo.alyamm@anantara.com | +971 2 801 4200

منتجع فلل السهل يف جزيرة صري بين ياس بإدارة أنانتارا

fo_alsahel@anantara.com | +971 2 801 4300



. طلبات النقل الخاصة بالقرب بصرف النظر عن الجدول الزمني بالقرب مقابل 1500 درهم إماراتي لكل قارب ذهاباً أو إياباً يريج مالحظة أن عمليات النقل بالقرب تخضع للتوافر والظروف اجلوية و موافقة خفر السواحل. تشمل جميع الأسعار رسوم اخدمة املعمول بها والرسوم والرضائب املحلية.

Special boat transfer requests apart from the boat schedule are chargeable at AED 1,500 net per boat per way. Please note that boat transfers subject to availability, weather conditions and clearance from Abu Dhabi Ports Authority.

All prices include all applicable service charges, local fees, and taxes.